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I) Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Godkjent. Ny sak: Diskusjon opptaksprosess 

 

II) Godkjenning av protokoll 
Godkjent. 

• Sak 15/24 settes opp på listen, eller må tas med i neste møte. 

• Viktig at kommentarer og endringsforslag blir inkludert i protokollen. 

 

 

III) Diskusjonssaker: 

PSDE 18/24 Status for emnerevisjon og programevaluering av MA 
design 

• Forberedt på at det kommer en del saksmengde til neste møte med både 
emnerevisjoner og programevaluering. 

• Ledelsen kan vurdere om fagstaben inviteres til et arbeidsmøte for innspill på 
emnerevisjonene, slik at innspill kan plukkes opp. Arbeidsmøtet settes til fredag 13. 

september kl 12:00. 

• I tillegg til SKKs kommentarer er det ønskelig å vurdere veilederrollen i 
undervisningen og vurdering i masterprogrammet. Dette må trolig også inn i 
programevalueringen. 

• Lage gode prosesser. 

• Masterløpet bør bli tydeligere med hensyn til hvilke kvalifikasjoner studentene får, og 

at det kvalifiserer til vår type KU-orienterte ph.d. 
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PSDE 19/24 KI og plagiat 

Vedlegg: E-post fra MA-koordinator 

• Det henvises til UiBs retningslinjer for bruk av KI, men egne beskrivelser. 

• Studentrepresentanten viser til en annen innleveringsform, som var mer praktisk 
orientert der kildeproblematikk øker større forståelse for saken. 

• PSDE kan ikke si noe om alle emner, ønsker en større fagdiskusjon/seminar om 
hvordan dette skal innlemmes og brukes i studieprogrammene. 

• PSDE oppfordrer alle emneansvarlige til å diskutere bruken av AI i emnet med 
studentene, som del av en forventningsavklaring. Denne oppgavebeskrivelsen bør 

diskuteres i oppstarten av emnet. Dette kan være et eget punkt i instituttmøtet. 

PSDE 20/24        Behov for revisjon av DOR245 

• Ønsker å revidere emnet slik at case og tematikk blir tydeligere i beskrivelsen. Man 
kan kanskje låne noe av emnebeskrivelsen fra VIS234 Profilering. Revisjon leveres 

så snart som mulig. 

PSDE 21/24 Evaluering av semesterstart 

• Vanskelig å fange opp de som ikke møter opp. Informasjonen må være bedre til 
programkoordinator. 

• Veldig vellykket med kassebilløpet. Artig at studentene var med på premie- og promo-
material. Øvre hall kan brukes bedre på møter. 

• Fine grep fra KA med skilting og tre. 

• Gode erfaringer med studentmentorene i år. 

PSDE 22/24 Forberedelse til ny studiebarometer-undersøkelse 

 

IV) Vedtakssaker: 

PSDE 23/24 Endring i emnet VIS110 Typografi og meningsskaping 

Vedtak: 

Nytt forslag ble vedtatt: «grunnleggende forståelse for typografi». Tekst oppdatert. 

Ny sak: Opptaksprosess i BA design 

Bra med opptaksprøve på bygget og motiverende for søker. Det blir mer formelt og viktig. 
Intervjuene er viktigst og at dette skjer fysisk. Kanskje fint om de tar med og viser noe. 
Tilstrekkelig med en dag med oppgaver. For eksempel en dag viskom og en dag møbel. Bør 

være mer bevisste på hvilke oppgaver som gis. Bli flinkere på å gi oppgaver som utfordrer 
forskjellige sider ved søker. En ide å etablere et møtepunkt for opptakskomiteene som 
igangsetter opptaksprosessen, for eksempel hvilke opptaksoppgaver som skal brukes. 
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Tilbakemeldingen er at man ønsker å ha opptaket når utstillingen viser i uke 21, men noe 
komprimering av dagene. 

Oppfordrer til at saken settes opp på instituttmøte. 

 

 


